

## AGDER OG ROGALAND SKISKYTTERKRETS

### Referat styremøte 6/22-23 Agder og Rogaland skiskytterkrets

Tid: 10. januar 2023

Sted: Kvinlog

Tilstede: Siri Fidjeland, Ellinor Stakkeland, Morten Hage, Geir Mikalsen, Espen Eikemo

Forfall:

Nr	Sak	Merknad	Til klubbene
1	<b>Referat fra forrige møte</b>  Vedtak: Referatet er godkjent		
2	<b>Leder</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Styret gikk gjennom handlingsplan og årshjul.</li></ul> Gjøremål: <ul style="list-style-type: none"><li>Leder sender epost til valgkomite for å sette i gang arbeidet med kandidater til funksjoner i ARSSK (styre etc,)</li><li>Region sør/vest har ansvar for HL 2025. Aktuelle arrangør steder er Sandrip/Feed. Leder kontakter aktuelle arrangører</li></ul> Annet: <ul style="list-style-type: none"><li>Rekruttering til idretten. Kretsen tar ansvar å invitere til et møte med klubbene i løpet av våren, for å dele på ulike tiltak</li></ul>		
4	<b>Nestleder</b> <b>Nytt fra Sirdal ski</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Styremøte avholdes 13. januar 2023</li><li>Felles årsmøte/ting med ARSSK følges opp, samt budsjett.</li></ul> <b>Arrangement:</b>	Nestleder følger opp.	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Foredrag om trakassering og seksuelle overgrep arrangeres 19. januar på Birkenes. Innbydelse sendt på epost og annonsert på Facebooksidene</li> </ul> <p>Norgescup:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Gode resultater for utøvere fra kretsen. Flere viser framgang. Bilder og omtale legges ut på ARSSK sine hjemmesider. Info nås mange.</li> </ul> <p>Annet:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Det bestilles inn bordflagg som brukes til oppmerksomhet for bidragsytere og profilering av kretsen.</li> </ul> <p>Info om arrangement:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Det legges ut info om kretsens egne arrangement på hjemmesiden. Unntaksvis andre arrangement som ikke er nasjonale.</li> </ul>		
5	<p><b>Sport og arrangement</b></p> <p>Terminliste:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Frolandssprinten 21. januar er avlyst på grunn av dårlige snøforhold. Terminliste oppdateres</li> <li>• Påminning om å legge in lokale arrangement i Eqtiming</li> </ul> <p>Skicross på arrangement:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Klubben oppfordres til å arrangere skicross som konkurranseform. Skicross blir øvelse på HL 2024. Nyttig å samle erfaringer på konkurranseformen denne sesongen.</li> </ul> <p>HL:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Deltakerantall svinger. Ulike transportmetoder for klubbene.</li> </ul>		

	<p>Espen avtaler med Figgjo om sambruk av minibuss, som Figgjo leier fra Trondheim.</p> <p>Kretsen støtter leie av minibuss</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Kretsen støtter med midler om felles pizzakveld for deltakere/foresatte fra ARSSK</li> </ul> <p>Klubbutvikling:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• NSSF fører videre tiltak med klubbbesøk</li> </ul> <p>Annet:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi får pris på tre sett med utstyr for skicross (orgeltramp, hopp etc.) Se <b>kasserer</b></li> </ul>		
6	<p><b>Kasserer</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Kasserer gikk gjennom budsjett og regnskap for styret. Få justeringer og aktivitet siden forrige møte. Regnskap for 2022 ble gått igjennom. Budsjettforslag 2023 fra kasserer ble gjennomgått og justert</li> <li>• Kasserer søker VM fondet for støtte til kjøp av tre utstyrspakker til skicross</li> <li>• Det søkes også Sparebank sør om sponing av startnummer til regionscup (2 sett, 1.-3, plass)</li> </ul>	Samarbeid Espen og Ellinor	
7	<p><b>Sekretær</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Stor aktivitet på kretsens hjemmeside. Nestleder følger opp info fra arrangement. Avhengig av bilder og tekst fra foresatte som er tilstede på arrangement</li> </ul>		
8	<p><b>Møteplan</b></p>	Morten kaller inn til møte, 2. tirsdag i hver måned	

	Neste styremøte tirsdag 14. februar på Teams		
9	<b>Kretsting</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Foreløpig dato satt til tirsdag 9. mai. Sted: Eiken</b></li> </ul>	Ellinor undersøker møtelokaler.	
10	<b>Eventuelt</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Styremedlemmene tenker igjennom hvordan vi kan gi oppmerksomhet til utøvere med gode prestasjoner til neste møte.</li> </ul>		

Til klubbene:

- Legg merke til at vi har satt opp en kolonne der det blir synlig hva vi spesielt ønsker innspill fra klubben om
- Kom med ideer og innspill på andre saker også
- Send all skriftlig tilbakemelding til Morten Hage, leder i ARSSK på epost: [morten.hage@outlook.com](mailto:morten.hage@outlook.com)

Geir Mikalsen, sekretær